



Sofbats by
Hadrat Shaykh Muhammad Mehmet Adil al-Hakkani

**WHAT IS IMPORTANT IS THE MAWLID DAY
YANG PENTING IA LAH HARI MAWLID**

*Assalamu Alaykum wa Rahmatullah wa Barakatuh,
Anzu Billahi Minashaytanir Rajeem. Bismillahir Rahmanir Rabeem,
Wassalatu Wassalamu ala Rasulina Muhammadin Sayyidul Awwalin wal Akhirin,
Madad Ya Rasulallah, Madad Ya As'habi RasuLillah, Madad Ya Mashayikhina,
Sheykh Abdullah Daghestani, Sheykh Nazim al-Haqqani. Dastur.
Tariqatunas sobba, wal khayru fil jamiyya.*

Jangan lupa kita berada di bulan maulud. bulan kelahiran Rasulullah ﷺ . Rabiul Awwal bulan mawlid Junjungan kita Rasulullah ﷺ, 12 hb Rabiul Awal. Seluruh bulan Rabiul Awal di sambut mengingati kemuliaan Rasulullah ﷺ .

Ada pihak menyambut “Minggu Kelahiran Suci” pada bulan April. Tiada keutamaan di beri pada bulan Rabiul Awal. Menurut Shaykh Mawlana Nazim(QS)ini sudah menyimpang dari perjalanan kita dan tidak gemar dengan menyambut nya pada bulan April. Tiada kehormatan di beri dan kemuliaan di sanjung pada bulan Rabiul Awal, bulan kelahiran Rasulullah ﷺ .

Kelahiran Rasulullah ﷺ di sambut dengan meriah di bulan Rabiul Awal. Kebaikan di lakukan pada bulan ini di beri ganjaran pahala. Rasulullah ﷺ bersabda “Sesiapa yang bersalawat pada ku, Allah memberi ganjaran 10 kali pahala, mengampuni dosa orang itu dan tingkat kan maqam nya sepuluh kali derajah.” Maka , lebih ganjaran di beri jika anda berucap “Kami lakukan kebaikan ini demi memperingati kemuliaan Rasulullah ﷺ dan demi kemuliaan bulan Mawlid ini. ”

pahala ganjaran di beri pada setiap masa, tetapi pahala ganjaran di ber lebih pada masa dan hari tertentu. Maka jangan lah abaikan masa ini. Tiada keutamaan di beri pada bulan April. Yang penting kita mest meraih bulan dan hari Mawlid Rasulullah ﷺ, Inshallah.

Moga kerahmatan nya di beri atas kita semua. Moga kerahmatan bulan Rabiul Awal di beri pada kita. Moga Allah memberi keselamatan pada negara ini dan memberi kemenangan pada Islam. Moga Allah jadikan dajjal, orang orang munafiq, dan orang orang yang tidak beriman kecewa dan di pinggirkan. Moga agama nya mendapat kemenangan atas kufir dan batil Inshallah.



Sofbats by
Hadrat Shaykh Muhammad Mehmet Adil al-Hakkani

Wa Minallah at-Tawfeeq. Al-Fatiha.

Hazrat Shaykh Muhammad Mehmet Adil
22. December 2016/22 Rabiul Awwal 1438
Sabah Namaz, Akbaba Dargah